
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
8. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 24. 9. 2015, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand Jakša, g. Rudi Kofalt, g. 
Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. Damir 
Stare (prišel ob 17.05) in g. Peter Štukelj.  
 
Upravičeno odsotna: ga. Melita Kmet Ličen, ga. Valerija Hudorovac. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Franc Stariha – predsednik Nadzornega odbora Občine Semič, 

• ga. Anica Jakša – predsednica Komisije za podeljevanje priznanj (k točki 4), 

• ga. Irena Plut – direktorica Kulturnega centra Semič (k točki 5), 

• ga. Tanja Prešeren Banovec – Turistično društvo Semič (k točki 5), 

• ga. Verica Marušič – TV Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. članov občinskega sveta,  
prisotnih 11 članov ter odprla razpravo o predlogu dnevnega reda.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave.  
 
Predlog sklepa št. 032-8/2015-3: 
Sprejme se dnevni red 8. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 7. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava in sprejem predloga za podelitev priznanj Občine Semič v letu 2015. 
5. Obravnava poročila prireditve »21. Semiška ohcet 2015«. 
6. Obravnava in sprejem predloga Poročila o izvrševanju proračuna Občine Semič v 

prvem polletju leta 2015. 
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7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 
2015 – PRVA OBRAVNAVA. 

8. Obravnava Poročila o izvedbi notranje revizije Občine Semič za leto 2014. 
9. Obravnava Poročila o razdelitvi sredstev za kulturne, športne, humanitarne in 

programe v turizmu ter programe drugih društev za leto 2015.  
10. Obravnava in sprejem Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena v lasti Občine Semič. 
11. Pobude in vprašanja članov sveta. 
12. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 032-8/2015-3 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-8/2015-4: 
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 

Sklep št. 032-8/2015-4 je sprejet. 
 
Ob 17.05 se je seje udeležil g. Damir Stare. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
Razprava: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-8/2015-5: 
Sprejme se zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-8/2015-5 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in 
aktivnostih občine. Pri aktivnostih na delovanju podjetniškega inkubatorja TRIS Kanižarica v 
Beli krajini je povedala, da bosta v okviru inkubatorja TRIS Kanižarica delovala 
podinkubatorja Semič in Metlika, ki pa ne bosta deležna nobenih sredstev, saj so do sredstev 
upravičeni le inkubatorji Podbreznik, PIK Kočevje in TRIS Kanižarica. Aktivnosti, ki so 
navedene v dokumentu »Vzpostavitev mreže podjetniških inkubatorjev v JV Sloveniji«, se 
bodo odvijale tudi na območju Semiča. Ko bo na našem območju izkazan interes, bodo 
zainteresiranim ponujeni prostori. Podjetje Iskra v Semiču je pripravljeno za simbolno ceno 
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oddati poslovno stavbo Iskre, saj bodo vse pisarne preselili v prenovljene prostore nad 
jedilnico, na razpolago pa so tudi prostori Invalidskega podjetja Semič.  
Županja je predstavila tudi nove aktivnosti glede CeROD-a. Včeraj je bilo na svetu županov 
dogovorjeno, da se sprejme investicijski dokument za izgradnjo centra mehanske in biološke 
obdelave. Center naj bi bil zgrajen z lastnimi sredstvi. Vrednost projekta je cca. 8 mio € brez 
DDV, kar predstavlja enak vložek občin, kot pri prejšnjem projektu, ki je bil 
predimenzioniran. Dolgoročno je potrjena opcija najboljša, kar se tiče cene in tudi obdelave. 
Po 1. 1. 2016 se obdelava odpadkov ne sme več vršiti na CeROD-u, ker še ni zgrajen MBO. 
Občine so pooblastile CeROD, da poišče ponudbe, kam po  1. 1. 2016 voziti odpadki na 
obdelavo.  Po pregledu vseh variant je bilo ugotovljeno, da je smiselno pospešiti aktivnosti za 
izgradnjo centra MBO in do druge polovice 2016 center tudi zgraditi. CeROD-u se je tudi 
naložilo, da pridobi ponudbe za najem ALI nakup balirne linije za baliranje odpadkov ter za 
plinsko elektrarno, vendar pod pogojem, da se pogodb ne sprejema, dokler ne bodo 
usklajena medsebojna razmerja glede financiranja investicij. Izvajajo se tudi aktivnosti na 
zmanjšanju emisij smradu in v roku dveh mesecev naj bi bila sprejeta tudi odločitev o 
sanaciji.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti:  
Na skupni seji odborov je bilo postavljeno vprašanje, kdaj bo asfaltirana cesta skozi Gorenjce. 
Člane je tudi zanimalO, ali se predvideva prispevek občine v investiciji TRIS, vezan na objekt 
stare lekarne v Črnomlju. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da občina za TRIS ne bo zagotovila sredstev.  
 
G. Vili Malnarič je povedal, da ne razume zahteve, da je potrebno že pred izdajo gradbenega 
dovoljenja v Moverni vasi izvesti arheološke raziskave oz. sondiranje terena, ki stane 8.000 €. 
Na pristojen institucije je potrebno apelirati, da razmislijo o svoji zahtevi.  
Glede CeROD-a pa ga je zanimalo, ali se že ve, kakšen bodo cene, ko bo začel delovati MBO.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da bo amortizacija novega objekta tudi v ceni, 
vendar po zagotovilih in analizi v investicijskem programu, cene do izgradnje ne bodo 
bistveno višje. Predvidena cena je 109 € na tono. 
 
G. Boštjan Ogulin je glede arheoloških raziskav pojasnil, da je Zavod za varstvo kulturne 
dediščine dal pogoje na projekt, v katerih zahtevajo izvedbo 17. sond. Ker gre za arheološko 
najdišče najvišjega ranga, ne odstopajo od zahtev, zapisanih v projektnih pogojih.  
 
G. Peter Štukelj: 
- Cesta do izvira reke Krupa ni urejena, kot je bilo obljubljeno. 
- Pri izgradnji novih mrliških vežic bi bilo smiselno razmisliti, ali ne bi bilo ceneje 

oddaljenim prebivalcem plačati prevoz iz centralnega pokopališča v Semiču do mesta 
pokopa.  

- Dokument glede mreže podjetniških inkubatorjev se je čakal pet let in sedaj, ko je 
dokument končno sprejet, je v določenem delu že zastarel. V dokumentu pogreša tudi 
časovnico in zadolžitve.  

- Kaj je novega glede 3. razvojne osi? 
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- Kakšni so načrti glede razširitve industrijske cone na Vrtači? 
Županja, ga. Polona Kambič, odgovori:  
- Cesta na Krupi je bila asfaltirana na delu, ki je izven zavarovanega območja, na ostalem 

delu pa je bilo urejeno odvodnjavanje.  
- Glede predloga o sofinanciranju prevoza pokojnikov iz centralnega pokopališča do mesta 

pokopa bi veljalo opraviti širšo razpravo in se o tem pogovoriti tudi na eni izmed 
naslednjih sej.  

- Glede 3. razvojne osi ni sprememb. 1. 10. 2015 bo srečanje s predstavniki DARS-a, po 
tem sestanku bo tudi več znanega.  

- Dokument glede vzpostavitve mreže podjetniških inkubatorjev je zahtevalo ministrstvo. 
Dokument je bil sprejet 27.8.2015, sredstev pa ministrstvo še ni razpisalo.   

- V industrijski coni na Vrtači je trenutno dovolj prostora, saj cona ni v celoti zasedena. V 
postopku pridobitve se tudi zemljišča podjetja Motvoz. Prvotno bi bilo potrebno 
nameniti sredstva za ureditev vse potrebne infrastrukture v coni (pločniki, kolesarska 
steza, cesta mimo Kaive). 

 

Ad. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ZA PODELITEV PRIZNANJ OBČINE SEMIČ V 
LETU 2015 

 
Ga. Anica Jakša, predsednica Komisije za podeljevanje priznanj, je svetnikom predstavila 
gradivo. Na razpis je prispelo 8 predlogov za podelitev priznanj. O podelitvi diplom odloča 
županja, zato je komisija predlog o podelitvi diplom vročila županji. Občinski svet pa odloča o 
podeljenih plaketah. Komisija je po obravnavi vseh prispelih predlogov sprejela sklep, da 
predlaga občinskemu svetu podelitev dveh plaket posameznikom in eno društvu, in sicer: 
Marku Banovcu, Kot 18, p. Semič in Janezu Malnariču, Moverna vas 2, p. Semič ter PGD 
Štrekljevec. 
Za podelitev plakete posameznikom je komisija prejela tri predloge, po odloku pa se podeli 
lahko največ dve plaketi. Komisija je razpravljala tudi o predlogu za podelitev plakete g. 
Francu Starihi, vendar se je na podlagi obrazložitev predlagateljev odločila, da je pri g. Starih 
premalo poudarka na delo v Semiču, plaketa pa se podeljuje izključno za izjemne dosežke na 
območju občine Semič. Komisija je predlagala županji, da g. Francu Starihi podeli diplomo. 
Komisija je razpravljala tudi o predlogu za podelitev naziva častni občan, vendar predlog ni 
bil potrjen, saj je bilo podanih premalo argumentov za podelitev naziva.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbora na predlog komisije nista imela 
pripomb. 
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se predlog Aerokluba Bela krajina za podelitev plakete 
Francu Starihi prebere.  
 
Ga. Anica Jakša je svetnikom prebrala vlogo Aerokluba Bela krajina, ki je priloga zapisnika. 
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se g. Starihi podeli plaketa, saj je peščica zanesenjakov s 
svojim prostovoljnim delom in tudi prispevki dosegla, da so leta 1993 v Prilozju dobili 
urejeno pristajalno stezo, hanger in stolp. Tudi lokalna skupnost bi se lahko zavedala pomena 
letališča, saj športna letališča v Evropi prinašajo lepe dobičke. Člane občinskega sveta je 
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pozval, da dajo jasen signal, da hočejo preboj na letališki infrastrukturi, da se izkoristijo vse 
trenutne možnosti. Občinski upravi je predlagal, da pripravi program razvoja športnega 
letališča in se prijavi na razpis.  
 
G. Damir Stare je predlagal, da se podpre predlog komisije in predlog g. Štuklja, da se plaketa 
dodeli tudi g. Francu Starihi. 
 
Ga. Anica Jakša je vse opomnila, da se po Odloku plaketa dodeli enemu posamezniku, 
izjemoma dvema.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je na podlagi razprave na glasovanje dala dva predloga sklepa. 
Prvi je predlog, ki ga je oblikovala Komisija za podeljevanje priznanj, drugi pa je predlog g. 
Štuklja, da se poleg prejemnikom, ki jih je predlagala komisija, plaketa podeli tudi g. Francu 
Starihi.  
 
Predlog sklepa št. 094-01/2015-14: 
Plaketo občine Semič se v letu 2015 podeli: 

- Prostovoljnemu gasilskemu društvu Štrekljevec, 
- Marku Banovcu, Kot 18, p. Semič,  
- Janezu Malnariču, Moverna vas 2, p. Semič. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 7 ZA 
  3 PROTI 
Sklep št. 094-01/2015-14 je sprejet. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA POROČILA PRIREDITVE »21. SEMIŠKA OHCET 2015« 

 
Ga. Irena Plut, direktorica KC Semič, je predstavila poročilo in poudarila, da je bila s finančne 
plati prireditev zaključena pozitivno.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbora sta razpravljala v smeri, da je 
smiselno tudi v petek imeti aktivnosti pod šotorom, če je ta že postavljen in opremljen. 
Predlagano je bilo, da se po konceptu Martinovanja v Črnomlju, v izvedbo vključi tudi 
Društvo vinogradnikov Semič. Več ljudi pod šotor bi privabili tudi prepoznavnejši glasbeni 
izvajalci. 2.400 obiskovalcev v treh dneh je premalo. Na prireditvi bi moralo biti več  
etnoloških vsebin. Za izboljšanje koncepta prireditve bi bilo potrebno zagotoviti vsaj 5x več 
sredstev v proračunu. Ker na prireditvi že nekaj let ni poročnega para bi veljalo razmisliti, ali 
bi morda na prireditvi poročili zlatoporočence. Prav tako bi bilo potrebno razmisliti o 
primernosti termina. Predlagano je bili tudi, da se za prevzem funkcije predsednika 
Turističnega društva Semič povpraša Sever Janeza (Matička).  
 
G. Peter Štukelj je pojasnil, da je predlagal obravnavo poročila 21. Semiške ohceti z 
namenom, da bo razprava prinesla določene sklepe in rešitve, da bo prireditev vsebinsko in 
organizacijsko prenovljena in tako upravičila sloves največje občinske prireditve. V poročilu 
je zapisano, da društva niso pripravljena sodelovati na prireditvi. Vsa društva, ki prejmejo 
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sredstva iz občinskega proračuna, bi lahko opravila določeno število ur na prireditvah, to bi 
lahko dosegli s spremembo pravilnikov o dodelitvi sredstev društvom. Tudi čas izvedbe 
prireditve ni najprimernejši, saj je prireditev v času poletnih počitnic. Predlagal je združitev 
prireditve Semiške ohceti in Praznovanja jeseni, s tem, da bi bila le-ta izvedena med 10. in 
20. oktobrom. Potrebno se je tudi odločiti kakšno prireditev želimo, ali etnološko-turistično 
ali kaj drugega. Če je prireditev etnološka, bi program moral vsebovati etnološke vsebine.  
Predlagal je nove vsebine, ki bi obogatile program prireditve, in sicer: 
- razstava vozov skozi različna časovna obdobja, 
- razstava svatovskih oblek skozi različna časovna obdobja, 
- bale skozi različna časovna obdobja, 
- srednjeveška tržnica (kovač, izdelovalec košar, brivec, lončar, čevljar, krojač, žandar, 

žepar, ..) v kateri se izvede skeč med žandarjem in žeparjem, 
- tekmovanje harmonikarjev, 
- pohod: trasa mora biti primerna za čim širši krog pohodnikov, raznolika, pestra, z 

načrtovanim dogajanjem (zbor na prireditvenem prostoru, čebelarstvo Pavlin, ogled 
Lebice in izvedba skeča, pohod ob mladičkem brezju do Mladice, ogled sobe Tončka 
Pluta s krajšim programom in pogostitvijo, Večerni hrib, Malikovec in razstava gob ali 
pridelkov DKŽ Semič, vinogradništvo Malnarič, zaključek na prireditvenem prostoru z 
malico). Pohod mora biti plačljiv, ljudi pa je potrebno angažirati po Drašičkem sistemu.  

 
G. Miha Mihelčič je predlagal Petra Štuklja za predsednika Turističnega društva Semič. 
Predlagal je tudi, da se obiskovalcem Kulturnega centra ponudi anketa, katerega izvajalca bi 
želeli slišati na osrednji prireditvi.  
 
G. Ferdinand Jakša je predlagal, da se razmisli o organizaciji ene večje prireditve, ki je 
sprejemljiva tudi za občane. Prvi dan prireditve bi bil posvečen Semiški ohceti, drugi dan pa 
Praznovanju jeseni,  termin prireditve bi moral biti prestavljen na jesenski čas.  
 
Ga. Irena Plut je pozdravila  predlog g. Jakše. Glede aktivnosti društev je poudarila, da so le-
ta aktivna na svojem področju in na občinskem nivoju, težko pa je društva dobiti še 2x letno, 
da aktivno sodelujejo na prireditvi turističnega društva. Glede premika termina prireditve pa 
je le opozorila, da je Praznovanje jeseni, ki je v začetku novembra, vezano na mlado vino. V 
kolikor se prireditev premakne na sredino oktobra, je več ni mogoče povezati z mladim 
vinom, zato je potrebno nov termin določiti zelo tehtno. Glede ankete je pojasnila, da je bila 
izvedena v februarju. 
 
Ga. Tanja Prešeren Banovec je povedala, da je bil termin Semiške ohceti pred tremi leti že 
premaknjen in opaziti je bilo pozitivne učinke. Združitev prireditve je pred leti predlagal tudi 
g. Blaž Kočevar. Etnološko stran prireditve predstavlja prikaz obreda Semiške ohceti, vsi 
ostali dogodki pa predstavljajo spremljajoči program, ki mora biti raznolik, da privabi različne 
starostne skupine. Uspešnejši spremljajoči dogodek na letošnji prireditvi je bil 1. festival 
vlečene potice. Glede prikaza domače obrti je tudi pojasnila, da si že več let prizadevajo, da 
bi domačini prikazovali domačo obrt in izdelke tudi prodajali. Težava se pojavi ravno pri 
prodaji izdelkov, saj posamezniki nimajo urejene dokumentacije za prodajo. Kar se tiče 
petkovega dogajanja pod šotorom, pa je pojasnila, da je bilo ŠD Partizan ponujena možnost 
organizacije večerne zabave pod šotorom, vendar se za to niso odločili.  
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G. Damir Stare je predlagal, da se ustanovi skupina za pripravo programa prireditve, da se 
povečajo sredstva v proračunu, razmisli se lahko tudi o organizacij Semiških iger.  
 
G. Rudi Kofalt je podprl predlog g. Štuklja, da se prireditvi Semiška ohcet in Praznovanje 
jeseni združita. Opozoril pa je tudi, da je potrebno Folklorno skupino Semiška ohcet 
reorganizirati in jo pomladiti.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlagala, da se formira skupina, ki do 
decembrske seje pripravi osnutek osrednje prireditve in ga predloži v obravnavo občinskemu 
svetu.  
 
Predlog sklepa št. 322-01/2015-17: 
Na seji občinskega sveta v decembru 2015 se obravnava predlog/osnutek osrednje 
občinske prireditve za v bodoče.  
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 094-01/2015-14 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA POROČILA O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA 
OBČINE SEMIČ V PRVEM POLLETJU LETA 2015 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica, je predstavila predlog gradiva.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Odbora o poročilu nista razpravljala. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2015-69: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Semič v prvem 
polletju leta 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-09/2015-69 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE 
SEMIČ ZA LETO 2015 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica, je predstavila predloga odloka o rebalansu proračuna za leto 
2015. Občine so bile v avgustu s strani Ministrstva za finance obveščene o spremenjenih 
zneskih primerne porabe, dohodnine in finančne izravnave za leto 2015. Sredstva iz tega 
naslova bodo manjša za 15.121 €, kar je v predlogu rebalansa tudi upoštevano. Skladno s 23. 
členom ZFO-1 so v rebalans umeščena sredstva za sofinanciranje investicij v višini 64.471 €. 
Na podlagi izdanih odločb v letu 2015 je planiran višji prihodek iz naslova nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča. 2/3 prihodka iz naslova koncesijske dajatve na osnovi 10. a 
člena Zakona o Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov RS  pa bo namenjenih za vzdrževanje 
lokalnih in javnih poti, kar predstavlja 74.000 €. Odhodkovna stran proračuna je bila 
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usklajena na dejanske potrebe. V Odloku o rebalansu proračuna za leto 2015 pa je bil, glede 
na pripombe podane pri drugi obravnavi proračuna za leto 2015, v 7. členu izbrisan 4. 
odstavek, ki se glasi: »V primeru, ko gre za pridobivanje sredstev iz nacionalnih in evropskih 
razpisov ter zaradi drugih utemeljenih razlogov, lahko županja nove projekte naknadno 
uvrsti v načrt razvojnih programov.« 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člane odborov je zanimalo, zakaj je v letu 
2015 prišlo do 50 % povišanja odmerjenega nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča. Na 
odboru je bilo pojasnjeno, da je prišlo do odstopanj zaradi uskladitve baze z registrom 
nepremičnin. 
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se v proračun za leto 2016 uvrsti postavka, sofinanciranje 
predstavitve podjetnikov na sejmih v tujini.  
 
G. Franc Stariha, predsednik Nadzornega odbora, je predstavil mnenje odbora, in sicer, 
nadzorni odbor je ugotovil, da je predlog rebalansa skladen z zakonom in je mnenja, da je 
primeren za obravnavo na seji.   
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predloge sklepov na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2014-65: 
Občinski svet Občine Semič potrdi predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za 
leto 2015 v predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 410-09/2015-65 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2014-66: 
Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2015, sprejet v prvi obravnavi, 
se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-09/2015-66 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k vložitvi amandmajev. Na predlog v drugi 
obravnavi ni bilo vloženih amandmajev zato je dala županja odlok o rebalansu v drugi 
obravnavi na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 410-09/2014-67: 
Potrdi se predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2015 v predlagani 
vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
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Sklep št. 410-09/2015-67 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2014-68: 
Potrdi se kadrovski načrt rebalansa proračuna Občine Semič za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-09/2015-68 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-38/2014-6: 
Potrdi se letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-38/2014-6 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-39/2014-6: 
Potrdi se letni načrt ravnanja s premičnim premoženjem občine za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-39/2014-6 je sprejet 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA POROČILA O IZVEDBI NOTRANJE REVIZIJE OBČINE SEMIČ ZA LETO 2014 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica, je predstavila poročilo. Ugotovljeno je bilo, da so notranje 
kontrole vzpostavljene na pregledani področjih in delujejo učinkovito. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 450-01/2015-15: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s poročilom o notranji revizije Občine Semič za 
leto 2014. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 450-01/2015-15 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA POROČILA O RAZDELITVI SREDSTEV ZA KULTURNE, ŠPORTNE, 
HUMANITARNE IN PROGRAME V TURIZMU TER PROGRAME DRUGIH DRUŠTEV ZA LETO 
2015 

 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Na seji odborov je bilo postavljeno 
tehnično vprašanje glede razdelitve sredstev in podan je bil tudi odgovor. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagal sprejem sklepa.  
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Predlog sklepa št. 410-01/2015-88: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o razdelitvi sredstev za kulturne, 
športne, humanitarne in programe v turizmu ter programe drugih društev za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-01/2015-88 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O PRIDOBITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA 
DOBRA LOKALNEGA POMENA V LASTI OBČINE SEMIČ 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila predlog sklepa o pridobitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti Občine Semič. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-26/2015-3: 
Občinski sveta Občine Semič sprejme Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena v lasti Občine Semič v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-26/2015-3 je sprejet. 
 

Ad. 11) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Miha Mihelčič: 
- Zakaj na naslovu Pri pošti 2, Metliška cesta 5 in Metliška cesta 7 ni možen priklop na 

optično omrežje? 
- Učence osnovne šole zanima, ali je možno v novi telovadnici obnoviti črte, saj niso 

zarisane po novih pravilih.   
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: 
- Pogosto se pojavljajo prekinitve optičnega omrežja. V kolikor se le-te zgodijo med 

vikendom, jih Tritel odpravi šele po treh dneh in s tem ne krši nobene pogodbe, saj je 
pogodbeni rok za odpravo napak 3 dni. Uporabniki tudi opozarjajo, da na optiki ne 
dosegajo plačane hitrosti, odzivnost vzdrževalcev pa je izjemno slaba. Vprašanje je bilo 
tudi, zakaj se je povišala cena priklopa. Povišanje se je zgodilo zaradi izteka petletnega 
pogodbenega roka za izvedbo priključkov. Podan je bil predlog, da bi razliko priklopa, ki 
nastane nad 230 € sofinancirala občina. Proučiti je potrebno vse možnosti prekinitve 
pogodbe. 

- Potrebno je obsekati veje na cesti Smočka luža  - Smuk in na cesti Trata – Vinji Vrh. 
- Člani so bili seznanjeni z idejnim projektom park pri Kulturnem centru Semič. Projekt je 

izdelan korektno in na visokem nivoju. 
- Vprašanje je bilo glede stroškov prevozov otrok za obvezne vsebine (šola v naravi, 

plavanje, ekskurzija). Pojasnjeno je bilo, da je v Semiču zadeva urejena drugače. 
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- Svetniška skupina Ni nam vseeno odstopa sredstva, katera jim pripadajo za delovanje 
skupina za leto 2016, za namen plačil teh prevozov.  

- Potrebno je povečati uvoz na cesti, ki se iz ceste po semiški gori poveže na Smuško 
cesto.  

 
G. Rudi Kofalt: 
- Na roditeljskem sestanku v osnovni šoli so starši predlagali, da se večja pozornost 

nameni povečanju varnosti otrok pri razvozu, in sicer, na postajališčih v Stranski vasi, 
Gabru, Srednji vasi. Postavljeno pa je bilo tudi vprašanje, kdaj bo izvedeno novo 
avtobusno postajališče pri šoli.  

 
G. Anton Križe: 
- Glede umiritve prometa v Stranski vasi, pri avtobusnem postajališču, je predlagal, da se 

na cestišču, pri balinišču, uredi otok oz. šikana. 
 
Ga. Damjana Simonič: 
- Kdaj je predvidena sanacija cestišča na Oskoršnici? 

 
G. Peter Štukelj: 
- Na Vajdovi ulici, pri Marentiču in pri Iskri, bi bilo potrebno urediti prehode za pešce. 
- Nad letošnjim zatiranjem  ambrozije je razočaran, škropljenje je bilo prepozno in 

neučinkovito.  
- Kaj se dogaja na igrišču na Sovinku? Ali bo občina pripravila projekt, ki bi romskim 

otrokom približal šport? 
- Steljniki, ki so bili vključeni v projekt ohranjanja belokranjskih steljnikov, danes 

zaraščajo. Če je občina v projekt vložila proračunska sredstva mora  steljnike tudi 
počistiti, v kolikor tega ne naredi lastnik.   

- V osnovni šoli bo, na podlagi novih meritev vsebnosti radona, ponovno potrebna 
sanacija radona, kljub temu, da je bila ena že izvedena. Zakaj občina od izvajalcev ne 
pridobi določene garancije, da do takšnih primerov ne bi prihajalo?   

- V sklopu sanacij gozdnih cest bi bilo potrebno sanirati naslednje ceste: na Krvavčjem 
Vrhu, od gasilskega doma proti Krnici; od Gradniške ceste do Lokviške ceste; na Mladici 
od Pluta do Mladičkega brezja in od Malnariča do Mladičkega brezja.  

 
Županja, ga. Polona Kambič, odgovori: 
- Podjetje Tritel se bo povabilo na naslednjo sejo občinskega sveta in sami bodo odgovorili 

na zastavljena vprašanja.  
- Skupaj s šoferjem se bodo pregledale omenjene nevarne relacije šolskih prevozov in 

poiskale se bodo najvarnejše rešitve. V Srednji vasi bi se zadevo dalo urediti z razvozom 
otrok v samo vas, na Gabru pa druge rešitve ni, kot da občina sama izvede že pripravljen 
projekt. Glede ureditve avtobusnega postajališča pri šoli pa je zadeva trenutno v 
postopku razlastitve. V kolikor bo zemljišče razlaščeno, se bo pridobilo gradbeno 
dovoljenje in   projekt se bo začel izvajati.  

- Ceste, ki so lahko sanirane iz sredstev za sanacij gozdnih ceste morajo biti kategorizirane 
gozdne ceste, v nasprotnem  primeru sanacija ne bo možna. Občina pa vedno za sanacije 
raznih poti prispeva pesek in to je možno tudi pri sanaciji omenjenih cest.  
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- Igrišče na Sovinku: vse kar občina naredi, na drugi strani prebivalci naselja uničijo. 
Romska problematika je postala zelo pereča. Do sedaj se je občina prijavila na vse 
možne razpise za ureditev romskega naselja in bila tudi uspešna pri črpanju sredstev in 
izvedbi projektov. V petek je na Razvojnem centru Novo mesto sestanek na temo 
možnosti prijav na razpise za ranljive skupine, kamor spadajo tudi Romi. Šele na tem 
sestanku bodo občine dobile informacijo, katere projekte bo možno prijaviti na razpis. 

 
G. Boštjan Ogulin:  
- Za ureditev otoka na cestišču je potrebno izdelati projekt. 
- Sanacija ceste na Oskoršnici je naročena, dela na cestah se že izvajajo in v kratkem bo na 

vrsti tudi Oskoršnica. 
- V šoli je bila izvedena sanacija s prisilnim prezračevanjem. Na podlagi prve sanacije je 

bila vsebnost radona 6x nižja, vendar pa še vedno presega dovoljeno vrednost. 
Kapaciteto prezračevanja so po meritvah povečali, izvedene pa bodo tudi nove meritve, 
ki bodo pokazale, ali se bo vsebnost radona znižala do dovoljene. Izvajalci garancij ne 
dajejo, saj ni mogoče z gotovostjo trditi, da bo sanacija uspešna. Edina uspešna sanacija 
je zamenjava tlaka z ureditvijo odzračevanja iz tal. 

- Prehod za pešce, ki je bil na Vajdovi ulici pri Marentiču, je bil odstranjen. Za vsak prehod 
na državni cesti je potrebno izdelati projektno dokumentacijo in pridobiti ustrezna 
soglasja. Občina se je letošnje letu usmerila k izdelavi dokumentacije za ureditev 
prehoda na Trati, nato pa bo na vrsti Kašča. Prehod pri Iskri ni nujen, saj se prehodi 
postavljajo na delih, kjer je migracija pešcev očitna. 

- Ambrozija je bila škropljena po vseh lokalnih cestah, nato pa je bila izvedena tudi košnja.  
 
 

Ad. 12) RAZNO 

 
Pod točko razno ni bilo pripravljenega gradiva.  
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 19.35. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
 
________________________    _________________________ 
 
 


